
Wijze van melden van het stellen van een vraag tijdens het vragenuur:
Het lid van de raad dat tijdens het vragenuur vragen wil stellen, meldt dit onder aanduiding van het onderwerp en de vraag voor 
12.00 uur op de werkdag voor het vragenuur bij de raadsgriffier.

1Melding mondelinge vraag voor het vragenuur

Vraagnummer : V-19-08  

Registratienummer: 

Datum raadsvergadering : 3 september 2019

Onderwerp : experiment Wietteelt en betrokkenheid Overbetuwe en 
Lingewaard

Naam indiener: CDA Overbetuwe, Richard Beune : 

Aan de voorzitter van de raad.

Inleiding/Aanleiding

Deze week is bekend geworden dat Arnhem en Nijmegen meedoen aan de landelijke 
wietproef, het experiment met de teelt en de verkoop van cannabis. Het CDA pleit al jaren 
voor goede voorlichting op scholen voor de gevaren van cannabis en we vinden dat er streng 
opgetreden moet worden. De praktijk leert dat volledig verbieden van wiet niet werkt en we 
weten ook dat we af moeten van het gedoogbeleid. Dit beleid, bedoeld om te reguleren en 
de georganiseerde misdaad buitend de deur te houden, is mislukt. 

Onze fractie is vooral verbaasd dat wij uit de krant moeten lezen dat in een straal van 15 
kilometer twee van de tien experimenten gehouden gaan worden zonder dat de raad van 
Overbetuwe (en mogelijk ook de raad van Lingewaard) hierover is / zijn geïnformeerd door 
het College van B&W en / of de Colleges van omliggende gemeenten. De berichtgeving in 
de kranten geeft aan dat de burgemeesters van beide steden samen optrekken. Dat is mooi, 
maar daarbij wordt het middengebied met meer dan 100.000 inwoners niet genoemd terwijl 
we samen optrekken in de politiesamenwerking en op het terrein van volksgezondheid 
(VGGM).

In de Volkskrant van 29 augustus 2019 alsmede in eerdere berichtgeving in die krant is te 
lezen dat verwacht wordt dat een deel van de handel weer naar de straat zal verhuizen en 
dat de overlast zal verhuizen naar de kleine gemeenten.

Het voorgaande leidt bij de CDA-fractie tot de volgende vragen.

Vragen

1. Is er vooraf door Arnhem en Nijmegen informatie gedeeld met het College van B&W 
van Overbetuwe over de deelname aan de experimenten en, zo ja, kan deze 
informatie in de openbaarheid worden gedeeld zodat de afwegingen helder worden?
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2. Is er naar aanleiding van de toewijzing van de experimenten aan Arnhem en 
Nijmegen regionaal overleg geweest tussen de burgemeesters, verantwoordelijk voor 
openbare orde en veiligheid?

3. Hoe kijkt het College naar de experimenten en welke gevolgen zijn te verwachten 
voor inwoners van onze gemeente (overlast, verplaatsing van coffeeshops, risico’s 
voor volksgezondheid, verplaatsing van criminaliteit?). 

4. Hoe wordt het totale beleid nu lokaal en in de regio afgestemd? Hoe worden 
coffeeshophouders betrokken bij de experimenten nu blijkt dat vele eigenaren van de 
coffeeshops tegenstander zijn van de experimenten?

5. In De Gelderlander van zaterdag staat dat kwekers in onze gemeente(n) mogelijk 
geïnteresseerd zijn in het kweken van legale wiet. 

a. hoe gaat u hen betrekken bij het overleg? 
b. wie neemt hierin het voortouw?

6. Wat betekenen de experimenten (het aanbieden in Arnhem en Lingewaard en 
mogelijke teelt in het tussengebied) 

a. voor de inzet van politie en handhaving, wetende dat Overbetuwe en 
Lingewaard al politiecapaciteit hebben ingeleverd dit jaar?

b. voor de gemeente inzake mogelijke vergunningverlening aan telers (openbare 
orde, capaciteitsbeslag organisatie)? 

7. Wat is de inzet van het College van nog risicovollere en nog meer verwoestende 
vormen van drugsgebruik en de daarmee samenhangende harde en georganiseerde 
criminaliteit?

8. Roken en gebruik van alcohol worden steeds meer aan banden gelegd terwijl het 
gebruik van cannabis nu stap voor stap wordt gereguleerd. Acht het College dit een 
goede ontwikkeling?

Gelieve de verantwoordelijk portefeuillehouder / burgemeester uit te nodigen, zodat deze in 
het vragenuur bovenstaande vragen kan beantwoorden.

Ondertekening,

CDA Overbetuwe
Richard Beune


